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KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
I skrivelse till KU-nämnden 2004-05-03 påpekar skolledningarna 



RO 2 och RO 3 nödvändigheten i att tillse att ytor för i första hand 
personalutrymmen skapas i Sporthallen. Enligt påpekanden av 
huvudskyddsombudet i skrivelse till KU-nämnden 2004-05-19 är 
bristen på utrymmen för personalen påfallande. 
Skolledningarna föreslår KU-nämnden att en arbetsgrupp 
konstitueras för att utarbeta förslag till hur behovet av ökade 
lokalytor kan mötas. 
 
AU 2004-05-27 § 73 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till skolledningarna i RO 2 respektive RO 3 att 
gemensamt utse och konstituera en arbetsgrupp för beredning i 
ärendet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2004-11-01: 
Beredning har 2004-10-25 tillställts KU-nämnden av utsedd 
arbetsgrupp i ärendet. Arbetsutskottet konstaterar efter att ha tagit 
del av genomförd beredning samt tillkommande information att den 
långsiktiga frågan om eventuell om- och/eller tillbyggnad av 
Sporthallen är nödvändig att hantera mot bakgrund av pågående 
utredning om anläggandet av en konstgräsplan alternativt bollhall. 
En övergripande och långsiktig lösning är möjlig att hantera inom 
budgetberedningens ram först under år 2006.  
 
AU 2004-11-01 § 139 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utforma svarsskrivelse för 
bemötandet av ställda frågor, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottet 16/11 
genomföra kostnadsberäkning avseende åtgärdande av 
arbetsmiljöproblem i personal-utrymmen.    

---forts--- - - - - 
 
 
 
 
KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 



Arbetsutskottet 2004-11-22: 
Kommuningenjören har efter offertbegäran inkommit med 
kostnadsförslag för iordningställande av barackmoduler för att 
kortsiktigt lösa de arbets-miljöproblem som föreligger. 
Förvaltningschefen har i möte med bitr. rektor Ewa Burstedt 
föredragit arbetsutskottets hantering av ärendet. 
 
AU 2004-11-22 § 145 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  med utgångspunkt i förvaltningschefens överläggning med 
verksamheterna betrakta ställda frågor som besvarade, 
 
att  avvakta med beslut i ärendet till dess ärendet i anledning av 
konst-gräsplan/bollhall kunnat beredas vidare i samråd med 
kommunstyrelsen, 
 
att  uppdra till skolledningarna RO 2 och RO 3 att genomföra 
förhandlingar med personalen i fråga. 
- - - - 
KUN 2004-12-14: 
Synpunkter har framförts på ärendehanteringen i arbetsutskottet 
samt formulerandet av andra att-satsen i arbetsutskottets beslut 
2004-11-22 § 145. 
 
Ordförande föredrar mot bakgrund av framförda synpunkter den 
hantering som skett i arbetsutskottet mot bakgrund av överläggning 
med kommun-styrelsen i frågorna, dels om ett eventuellt anläggande 
av en konstgräsplan, dels om åtgärdsbehoven i Sporthallen. En 
konsekvensberedning beträffande om- och tillbyggnad av 
Sporthallen med anledning av de arbetsmiljö-problem som där 
föreligger bedöms som nödvändig i den kommunöver-gripande 
prioriteringen av kommande investeringsbehov.  
Den styrning som beredningen är i behov av är vilken typ av hall 
som eftersträvas – vilken verksamhet som där skall bedrivas. 
Förvaltningschefen och kommuningenjören lämnar information om 
genomförd träff med verksamhetsföreträdare och idrottslärare i 
anledning av ärendet. 

---forts--- 
 
 
 
 



KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2004-12-14 § 141 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet som innefattar eventuellt anläggande av konstgräsplan i 
fortsättningen skall beredas som ett eget ärende,  
 
att  en förstudie om projektering avseende om- alternativt 
tillbyggnad av  Sporthallen för i storleksordningen 3-5 mnkr 
genomförs, vilken skall innefatta åtgärdandet av befintliga 
arbetsmiljöproblem, handikapp-anpassning samt en tillökning av 
befintlig yta för verksamheterna, 
 
att  en referensgrupp för projektering utses bestående av företrädare 
för rektorsområdena 2 och 3 samt förvaltningschefen och 
fritidskonsulenten. 
- - - 
Arbetsutskottet 2005-01-18: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragande att förhandlingar avseende arbetsmiljösituationen 
i Sport-hallen genomförts i rektorsområdena 2 och 3. 
 
AU 2005-01-18 § 1 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2005-05-24: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den 
kostnads- och konsekvensberedning som framlagts. Kostnaden för 
hyran av fyra moduler för kontors- och omklädningsrum uppgår 
efter anbudsförfrågan till följande: 
 
36 månader: 14 000 kr/mån, totalt 504 000 kr. 
60 månader: 12 600 kr/mån, totalt 756 000 kr. 
 
Etablering av modulerna beräknas kosta c a 200 000 kr. 
 

---forts--- 
 



 
 
KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2005-05-24 § 85 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till arbetsutskottet att bereda ärendet ytterligare. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragning att den prisbild som skissas för tillfällig åtgärd 
med hjälp av barackmoduler motiverar att prövandet av permanenta 
åtgärder bör aktualiseras. Åtgärdandet av konstaterade 
arbetsmiljöbehov samt handikappanpassning för i storleksordningen 
1-1,5 mnkr bör kunna ske under innevarande år samt under år 2006, 
under förutsättning att hårda prioriteringar genomförs i återstående 
investeringsutrymme under 2005 samt inför 2006. 
 
Arbetsutskottet noterar efter föredragning att en projekteringsträff 
planeras till den 14 juni i Lycksele. 
 
AU 2005-06-09 § 100 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  åtgärdandet av konstaterade och utredda arbetsmiljöbehov samt 
handikappanpassning skall beaktas särskilt vid prövandet av 
återstående investeringsmedel under 2005 samt inför 2006, 
 
att  medel upp till 100 000 kr avsätts för en förprojektering i syfte 
att ange bl.a. en total investeringskostnad, 
 
att  förprojekteringen bör, om möjligt, ta fram ett underlag för beslut 
om investering till KU-nämnden den 9 augusti. 

---forts--- - - - - 
 
 



 
KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-08-02: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomförd 
träff med TM Konsult i Lycksele den 14 juni. Byggnadsinspektör 
Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och ger kompletterande 
synpunkter på den skiss och det projekteringsförslag som lämnats av 
TM-konsult. Den kostnadsuppskattning som lämnats i samband med 
överläggningar uppgår, inklusive byggherrekostnader, till 2 500 000 
kr. 
 
Arbetsutskottet konstaterar att medel för projektering av en 
ombyggnation, 220 000 kr, sedan tidigare reserverats i KU-
nämndens investeringsutrymme för 2005. Arbetsutskottet noterar 
vidare att det efter översyn av återstående nämndsgemensamt 
investeringsutrymme (AU §135/05), finns möjlighet att avsätta 300 
000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationerna under 
hösten 2005. 
 
AU 2005-08-02 § 124 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  igångsätta projektering av en arbetsmiljö- samt 
handikappanpassning av Sporthallen, 
 
att  ur kvarvarande egna anslag för investeringar under 2005 
reservera  
300 000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationer redan 
under 2005, 
 
att  överlämna ärendet med tillhörande handlingar till 
kommunstyrelsen med hemställan om tilläggsanslag om 2 000 000 
kr ur 2006 års invester-ingsutrymme för genomförande av 
arbetsmiljö- och handikappanpassning av Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2005-08-09 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 



---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Arbetsutskottet konstaterar efter förvaltningsledningens 
föredragning att anbud inkommit för ombyggnation av Sporthallen. 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och 
redogör för inkomna anbud avseende projektering av ombyggnation 
av Sporthallen.  
 
Under ärendepunkten närvarar bitr. rektor Ewa Burstedt, RO 2 och 
idrotts-lärarna Bo Risberg, Eva Flodin och Jani Ahonen. En 
redogörelse lämnas för hur man ur verksamhetssynpunkt betraktar 
nuvarande Sporthall ur ett funk-tionellt perspektiv; schemaläggning, 
rekommenderade ytor för idrott och hälsa i skolan, individualiserad 
undervisning etc. Motiv lämnas till varför man anser att eventuella 
åtgärder i Sporthallen bör innefatta även dessa aspekter.  
 
AU 2005-09-13 § 137 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till byggnadsinspektör Jan-Ola Borg att inhämta 
underlag och till KU-nämndens sammanträde den 27/9 presentera 
förslag till total-entreprenad för genomförande av arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen.  
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg har inkommit med yttrande i 
vilket han föreslår KU-nämnden besluta 
 
att genomföra en projektering för totalentreprenad till en kostnad av 
100.000 kr. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen m.fl. att 
KU-nämnden skall återremittera ärendet för genomförandet av ny 
utredning syftande till en totalrenovering/ombyggnad av hela 
Sporthallen ur verksamhetssynpunkt. Bengt Eriksson m.fl. yrkar på 
att KU-nämnden skall genomföra en projektering för 



totalentreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning i enlighet med tidigare utredning. 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Efter avslutad överläggning och avlämnade yttranden, finner 
ordföranden att nämnden har att pröva Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag mot Bengt Erikssons m.fl. yrkande. 
 
Ordföranden prövar yrkandena mot varandra och finner att nämnden 
beslutat bifalla Bengt Erikssons m.fl. yrkande. Ordföranden finner 
samtidigt att KU-nämnden beslutat avslå Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag.  
 
Johnny Kärkkäinen begär votering. Följande propositionsordning 
uppläses och godkännes. Den som vill ställa sig bakom Bengt 
Erikssons m.fl. yrkande röstar ja. Den som vill ställa sig bakom 
Jonny Kärkkäinens m.fl. förslag röstar nej. Verkställd omröstning 
utfaller med fem (5) ja och fyra (4) nej på det sätt den till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Bengt 
Eriksson m.fl. yrkande att KU-nämnden skall genomföra en 
projektering för total-entreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen enlighet med tidigare 
utredning. 
 
Blank reservation till förmån för eget förslag avges av Johnny 
Kärkkäinen, Gudrun Östman Danielsson, Kjell Tinderfjäll och 
Katarina Hahlin. 
 
KUN 2005-09-27 § 106 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN  BESLUTAR 
 
att  en projektering för totalentreprenad syftande till arbetsmiljö- 
och handikappanpassning av Sporthallen skall genomföras till en 
kostnad av 100.000 kr 
- - - - 



Arbetsutskottet 2006-03-07: 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-02-13 § 16  
 
att medge att 850 000 kr får överföras från 2005 till år 2006 
avseende KU-nämndens investeringsbudget för åtgärder i 
Sporthallen, 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  bevilja KU-nämnden tilläggsanslag med 1 650 000 kr för 
åtgärder i Sporthallen i enlighet med framställning, 
 
att  erforderliga medel – 1 650 000 kronor – anvisas ur ofördelade 
investeringsmedel. 
 
Under ärendepunkten närvarar teknisk chef Stellan Lundmark som 
före-dragande. Öppnande av anbud på totalentreprenaden har skett 
6/3, efter anbudstidens utgång 3/3. Arbetsutskottet konstaterar efter 
redogörelse av inkomna anbud att totalentreprenaden indikerar en 
merkostnad utöver anslagen ram på mellan 1,0 och 1,5 mkr.   
 
AU 2006-03-07 § 41 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 
motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
- - - - 
KUN 2006-03-14 § 31 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 
motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
 
att  notera att teknisk chef Stellan Lundmark bereder inkomna 



anbud och att underlag avseende anbud må presenteras direkt av 
honom i kommunstyrels-en. 
- - - - 
Kommunfullmäktige beslutade senare, 2006-05-02 § 46, att uppföra 
ny bollhall i anslutning till den befintliga sporthallen, att ej fullfölja 
de tidigare föreslagna åtgärderna i Sporthallen, att medge att 2,5 
milj. kronor ur 2006 års investeringsmedel får disponeras för 
uppförande av bollhall, att avsätta investeringsmedel för åren 2007 
med 4,0 milj. kronor och för år 2008 med 5,0 milj. kronor för 
uppförande av bollhall.  

- - - -forts- - - - 
 
 
 

KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Teknisk chef Stellan Lundmark närvara och informerar om 
ärendehanteringen omkring Sporthallen och hur situationen ser ut. 
 
AU 2007-06-13 § 93 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  begära överläggning med kommunstyrelsen i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång samt arbetsutskottet, Jonny 
Kärkkäinen, Viveka Abramsson och Sanja Tadic, avlämnar 
information från morgonens överläggningar med kommunstyrelsen i 
ärendet. 
 
KUN 2007-09-11 § 84 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
nödvändigheten att tidigare utredningsuppdrag uppdateras och 
breddas utifrån andra frågor än arbetsmiljö- och 
tillgänglighetsanpassning. Förvaltningschefen föreslår en 



behovsanalys som svarar upp mot hur anläggningen kan möta 
skolans och föreningars kort- och långsiktiga behov. Arbetsutskottet 
konstaterar efter föredragningen att KU-nämnden återigen äger 
initiativet i ärendet och uppdrar till förvaltningschefen att tillsätta en 
arbetsgrupp som bereder ärendet vidare där ordförande Jonny 
Kärkkäinen skall ingå som adjungerad. 
 
AU 2007-10-09 § 140 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att tillsätta en arbetsgrupp där 
KU-nämndens ordförande är adjungerad, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  genomföra en fördjupad konsekvensutredning om behovet av 
ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Skrivelse har inkommit, 2007-11-01, från idrottslärarna vid 
Malgomajskolan, Hembergsskolan och Volgsjö skola där man 
frågar sig vad som händer i ärendet om Sporthallen. 
Träff genomfördes med idrottslärarna den 7/11 där ordförande 
Jonny Kärkkäinen, vice ordförande Viveka Abramsson och 
utredningssekreterare Christer Staaf närvarade. Vid träffen 
diskuterades ärendets hantering tidigare och hur det framgår just nu. 
Idrottslärarna påpekar att både elever och lärare mår dåligt på grund 
av den arbetsmiljö som råder och brist på anpassade lokaler. För 
närvarande så sker ingen utveckling av verksamheten. Idrottslärarna 
efterfrågade kontinuerlig uppdatering i ärendets framskridande och 
visade sedan runt i sporthallen samt övriga ytor i byggnaden och 
påpekade fel och brister. I och med denna träff så anses skrivelsen 
vara besvarad. 
 
Utredningssekreteraren redovisar genomfört uppdrag om att 
genomföra en fördjupad konsekvensutredning om behovet av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. 
Utredningen visar på ett absolut behov för skolan och dess personal 



samt för elevernas arbetsmiljö. Utöver det så finns behov av nya 
lokaler från idrottsföreningar för utökning eller bevarande av 
verksamhet samt intresse från andra föreningar/företag av lokaler 
som snabbt kan ställas om från idrott till kulturella arrangemang, 
mässor, utställningar och konserter tex. 
 
AU 2007-11-20 § 168 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  undersöka möjligheterna till extern finansiering för behov av 
ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 
Sporthallen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att gå ut med anbudsförfrågan 
angående åtgärder av fast inredning, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 150 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över finansieringsförslag 
för de akuta åtgärderna av fast inredning och presentera dessa vid 
KU-nämndens sammanträde den 11 december. 
 
AU 2007-11-20 § 168 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt 
säkerhetsbesiktningsprotokollet, 
 
att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i 
sporthallen och inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt 
modellen a) akuta åtgärder b) kan vänta, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram 
kostnadsberäkningar på totalentreprenad för behov av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 150 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt 
säkerhets-besiktningsprotokollet, med medel ur kvarvarande 
investeringsutrymme på objekt Sporthallen inom gymnasieskolans 
budget, 
 
att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i 
sporthallen och inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt 
modellen a) akuta åtgärder b) kan vänta, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram 
kostnadsberäkningar på totalentreprenad för behov av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i Sporthallen. 
____ 

Nils Fredriksson 
 
 
 
 

KUN § 151 Dnr 06/KUN141 611 
Uppsägning av avtal om integrerad samisk undervisning 
 
I en skrivelse som inkom 2006-12-27 så informerar 
sameskolstyrelsen om uppsägning av avtal om integrerad samisk 
undervisning på grund av medelbrist. Det innebär att inga medel 
från och med höstterminen 2007 tilldelas kommunerna. 
 
AU 2007-02-08 § 24 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Sameskolstyrelsen har tidigare informerat om tillskjutande av medel 
för integrerad samisk undervisning som gör att uppsägning av 
tidigare avtal inte längre gäller. I skrivelse, 2007-10-16, så meddelar 
sameskolstyrelsen att de är överens med Vilhelmina Kommun att 
senast gällande avtal för integrerad samisk undervisning godkänns 
att gälla även för läsåret 2007/2008. 
 
AU 2007-11-20 § 169 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 



 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till rektor Grundskola att inkomma med redovisning till 
KU-nämnden den 11 december om konsekvenser med anledning av 
avtalet med sameskolstyrelsen. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om upprättat 
yttrande av rektor Nils Fredriksson. KU-nämnden konstaterar efter 
föredragning att grundskolans hantering av ärendet inte medfört 
några förändringar i förhållande till tidigare omständigheter. 
Verksamheten fortsätter enligt plan.  
 
 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 151 Dnr 06/KUN141 611 
Uppsägning av avtal om integrerad samisk undervisning 
 
KUN 2007-12-11 § 151 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
____ 

Förvaltningsledningen 
Verksamhetsansvariga 

 
 
 
KUN § 152 Dnr  
Sammanträdesplan år 2008 – KU-nämnden. 
 
Förvaltningsledningen har upprättat utkast till sammanträdesplan för 
2008. 
Under diskussioner omkring sammanträdesplanen så  föreslogs om 
extra arbetsutskott tisdag den 15 januari för en hearing med 
verksamhetsansvar-iga omkring budget 2008. 
 
AU 2007-11-20 § 170 



ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en översiktlig årsplanering 
av KU-nämndens, kommunstyrelsens och kommunfullmäktiges 
sammanträdes-planer, 
 
att  föreslå KU-nämnden att kalla verksamhetsansvariga till en 
hearing om budget 2009 vid ett extra arbetsutskott tisdagen den 15/1 
-08. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningsledningen föredrar upprättandet av 2008 års 
sammanträdesplan. 
Nämnden konstaterar efter föredragning att planerad s.k. hearing 
med verksamhetsansvariga genomförs måndagen den 14/1. Efter 
överläggning i ärendet föreslår ordförande att hela nämnden kallas 
till sammanträde detta datum. 
 
KUN 2007-12-11 § 152 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa kultur- och utbildningsnämndens sammanträdesplan 
för år 2008 enligt följande: 
 
KUN AU KUN 
  14 jan 
22 jan   
12 feb  26 feb 
18 mars  15 april 
  6 maj 

---forts--- 17 juni   
 
 
 
KUN § 152 Dnr  
Sammanträdesplan år 2008 – KU-nämnden. 
 
 
19 aug  16 sep 
7 okt  4 nov 
25 nov  16 dec 
____ 
 



 
 
 

Nils Fredriksson 
Ewa Burstedt 
 
 
 

KUN § 153 Dnr 07/KUN126 601 
Medel till nytt naturvetenskapligt material för No-undervisning 
i grundskolan 
 
Förfrågan har inkommit, 2007-10-25, från rektorsområde 
Grundskolan om stöd och bidrag från omställnings- och 
utvecklingsanslaget 2008 för inköp av nytt naturvetenskapligt 
material. 
 
AU 2007-11-20 § 171 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  under förutsättning att övrig finansiering täcks inom egen ram 
anslå 15~000 kronor ur omställnings- och utvecklingsanslaget för 
inköp av nytt naturvetenskapligt material. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 153 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 

Förskolan 
Grundskolan 
Gymnasieskolan 
Vuxenutbildningen 
Heidi Thörnberg 
Vega Näsström KUN § 154 Dnr 07/KUN135 608 

Läsårstider 2008/2009. 
 
Rektor Nils Fredriksson har på förvaltningens uppdrag inkommit 
med förslag till läsårstider för läsåret 2008/2009. 
 
AU 2007-11-20 § 172 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 



Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  fastställa läsårstiderna för 2008/2009 enligt förslag. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 154 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
___ 

Gymnasieskolan 
SYV gymnasieskolan 
SYV grundskolan 
Jonas Karlsson 

 
 
KUN § 155 Dnr 07/KUN136 612 
Programutbud Malgomajskolan läsåret 2008/2009. 
 
Programutbud läsåret 2007/2008 för gymnasieskolan i Vilhelmina 
kommun. Detta avses inte förändras inför läsåret 2008/2009. 
 
Program Inriktningar 
Elprogrammet Automation 
   Datorteknik 
   Elektronik   
   Elteknik 
Estetiska programmet Bild och formgivning 
   Dans 
   Teater 
Fordonsprogrammet Småmaskiner Lokal inriktning 
   Personbilsteknik 
   Transport och 
logistik 
HR-programmet  Restaurang- och 
måltidsservice 
   Turisthotell 
(Riksrekryterande) 
Individuella programmet  

 Naturbruksprogrammet Valbara kurser mot bl.a. 
   Skog och vatten 

Naturvetenskapsprog. Matematik-data 
   Miljövetenskap 
   Naturvetenskap 



Omvårdnadsprog. Valbara kurser mot bl.a. 
   Vård-omvårdnad 
   Räddning 
Samhällsvetenskapsprog. Ekonomi 
   Samhällsvetenskap 
   Kultur 
Teknikprogrammet Valbara kurser mot bl.a. 
   Datorer och 
nätverk 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 155 Dnr 07/KUN136 612 
Programutbud Malgomajskolan läsåret 2008/2009. 
 
AU 2007-11-20 § 173 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en presentation av 
elevantalet idag och 3 år tillbaka i de olika programmen till KU-
nämnden den 11 december, 
 
att  föreslå KU-nämnden att fastställa programutbudet för 
2008/2009 enligt förslag. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Bitr. rektor Lennart Anundsson närvarar och föredrar beredning mot 
bakgrund av första att-satsen i KUN AU beslut 2007-11-20 § 173. 
 
KUN 2007-12-11 § 155 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning och lämnad information. 
 
att  fastställa Malgomajskolans programutbud för 2008/2009 enligt 
förslag. 
____ 

Förskolan Kefas 
Rektor Förskola 
Jonas Karlsson 

 



 
KUN § 156 Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
Förskolan Kefas ansöker 2006-07-28 om ekonomiskt bidrag till en 
resurs på halvtid under perioden aug-dec för att tillgodose barn i 
behov av särskilt stöd vid förskolan. 
 
Framställan innehåller ekonomisk redovisning som uppvisar ett 
medelsbehov under perioden 06-08-15 – 06-12-31 om 62~156 kr. 
 
Under ärendepunkten närvarar rektor Ewa Kämpe som 
föredragande. Arbetsutskottet konstaterar efter rektors föredragning 
att i innevarande års budget för bidrag till enskilda förskolor för 
barn i behov av särskilt stöd återstår 40~000 kr. 
 
AU 2006-08-08 § 101 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anslå kvarvarande medel, 40~000 kr, till förskolan Kefas för 
anfört behov.  
- - - - 
 
KUN 2006-09-05 § 101 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att besluta enligt au:s förslag. 
----- 
Arbetsutskottet 2007-05-08: 
Ny framställan har inkommit 2007-04-10 av förskolan Kefas om 
ekonomiskt bidrag till en resurs på halvtid under perioden 2007-05-
01 – 2007-06-30, för att tillgodose 6 barn i behov av särskilt stöd 
vid förskolan. 
Rektor Ewa Kämpe närvarar och föredrar i ärendet om det behov 
som kvarstår sedan tidigare och som under perioden 2007-01-01 till 
2007-04-30 har hanterats enligt Rektors delegation och tagits inom 
befintlig ram. Rektor ger också förslaget att ta kommande period 
fram till 2007-06-30 inom 

 - - -forts- - - fastställd ram. 
 
 



 
KUN § 156 Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
AU 2007-05-08 § 62 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Ny framställan har inkommit 2007-06-21 om ekonomiskt bidrag för 
6 stycken barn i behov av särskilt stöd under perioden 2007-08-06 
till 2008-06-30. 
Rektor förskola Ewa Kämpe närvarar och informerar om den 
situation som råder vid förskolan KEFAS. Behoven finns och Ewa 
ger rekommendationen att bifalla den framställan som finns om en 
50 % assistenttjänst, 55~250 kronor, dock längst till 2007-12-31. 
 
AU 2007-08-20 § 109 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  bevilja den framställan som inkommit om ekonomiskt bidrag för 
barn i behov av särskilt stöd vid förskolan Kefas, dock längst till 
2007-12-31, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över möjligheter om 
finansiering inom befintlig ram och presentera det för KU-nämnden 
i september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. KU-nämnden konstaterar efter 
föredragning att anfört behov ligger utanför den ekonomiska ram 
som verksamheten förfogar över. 
KU-nämnden konstaterar vidare att i föreliggande arbete med 
delårsrapport per den 31 augusti tas hänsyn till de justeringar som 
dessa framställningar medför för helårsprognosen. 
 
KUN 2007-09-11 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning, 

- - -forts- - - 



 
 
 

KUN § 156 Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
att  avvakta med hemställan om eventuellt tilläggsanslag för aktuell 
framställan till KU-nämndens sammanträde i oktober då fullständig 
delårsrapport finns tillgänglig. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Ordförande föredrar i ärendet och informerar om att KU-nämnden ej 
klarar finansieringen av det ekonomiska bidraget för barn i behov av 
särskilt stöd vid Kefas. Arbetsutskottet konstaterar att de kostnader 
som uppstått ingår i det totala underskottet och således också i den 
hemställan som görs till kommunstyrelsen om tilläggsanslag. 
 
AU 2007-10-09 § 149 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Ny framställan har inkommit 2007-11-01 om ekonomiskt bidrag för 
6 stycken barn i behov av särskilt stöd under perioden 2008-01-01 
till 2008-06-30 enligt tidigare framställan. Under mötet närvarar 
föreståndare Annika Mossberg och föredrar kring den problematik 
som finns för de, idag, 7 barn som är i Behov av Särskilt stöd i 
förskolan Kefas. 
 
AU 2007-11-20 § 174 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  bevilja den framställan som inkommit från förskolan Kefas om 
ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt stöd under perioden 
2008-01-01 till 2008-06-30. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 156 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 



____ 
Roland Bång 
Jonas Karlsson 
 
 

 
KUN § 157  Dnr 07/KUN129 718 
Ansökan om medel till arbetsmiljöåtgärder i förskolan Kefas. 
 
Framställan har inkommit, 2007-10-26, från Förskolan Kefas om 
medel för åtgärdande av arbetsmiljöproblem som 
Arbetsmiljöverkets inspektion påvisat. Framställan är undertecknad 
av ordförande i Kefas styrelse, Anders Eliasson, och föreståndare 
vid förskolan Kefas, Annika Mossberg. 
 
AU 2007-11-20 § 175 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda ärendet vidare till 
KU-nämnden den 11 december. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och den beredning som skett 
mot bakgrund av lämnat uppdrag. Nämnden konstaterar efter 
föredragning att det avtal för lokalupplåtelse som finns upprättat 
mellan Vilhelmina kommun och huvudmannen, Pingstförsamlingen 
i Vilhelmina, närmare behöver granskas för utredandet av 
ansvarsförhållandena. 
 
KUN 2007-12-11 § 157 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
Att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare 
tillsammans med tekniska förvaltningen. 
- - - - 

Nils Fredriksson 
Lennart Anundsson 
Sten Norberg 
 
 

KUN § 158 Dnr 07/KUN105 619 
Handlingsplan för PRIO POL i Västerbottens län 
 



Sedan tio år tillbaka har Länsstyrelsen samordnat arbete som syftat 
till att stimulera och utveckla företagsamheten bland länets barn och 
ungdomar. En stor del av det operativa arbetet har gjorts i 
kommunernas skolor, från förskola till gymnasium. Det började 
1997 med ”NY KRAFT”, fortsatte år 2000 med det EU-finansierade 
”PRIO metricconverterProductID1”1” som bedrevs i två olika faser 
till och med 2005. Då fortsatte PRIO POL, pilotlänet Västerbotten. 
När det avslutas i december 2007 ska företagsamt lärande då vara 
etablerat som arbetssätt och också vara fastställt på politisk nivå i 
länets femton kommuner och på länsnivå. Det är målet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Sten Norberg närvarar och tecknar en bakgrundsbild till PRIO POL 
och visar på det utkast till handlingsplan som är presenterat. 
Länsstyrelsen tar handlingsplanen i december månad och innan dess 
bör varje kommuns nämnd behandla och besluta i frågan. 
 
AU 2007-08-20 § 132 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  arbetsutskottet ställer sig positiv till den strategi som utarbetats 
vad gäller företagsamt lärande i Vilhelmina kommun, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om att återkomma till KU-
nämnden under hösten med ett färdigt utkast till handlingsplan. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om träff 
angående PRIO POL. Ny träff sker innan KU-nämndens 
sammanträde i december så förvaltningschefen ber att få återkomma 
med mer information till dess. 
 
 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 158 Dnr 07/KUN105 619 
Handlingsplan för PRIO POL i Västerbottens län 
 
AU 2007-11-20 § 176 



ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att utreda ärendet vidare till KU-
nämnden den 11 december. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och lämnar information om 
genomförd träff i Dorotea med grannkommunerna Åsele och 
Dorotea samt samord-naren för det länsövergripande projektet 
FORZA, som fortsättningen på projektet PRIO POL kallas. 
KU-nämnden konstaterar efter föredragning att förslag till 
handlings-program för företagsamt lärande åren 2008-2013 finns 
upprättat för Vilhelmina kommun. 
 
KUN 2007-12-11 § 158 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att notera informationen, 
 
att  anta föreligga förslag till Vilhelmina kommuns 
handlingsprogram för företagsamt lärande åren 2008-2013, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att tillsammans med 
skolledningen för grundskolan och samordnaren för PRIO POL 
arbeta fram ett underlag för nödvändiga praktiska förutsättningar, 
och presentera dessa för arbetsutskottet i februari. 
- - - - 
 
 
 

Skolledningarna Gru, Gy och Vux 
Läraförbundet (Mattias Ihrström) 
Lärarnas Riksförbund (Sten Norberg) 
Jonas Karlsson 
 

KUN § 159 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
Lärarlyftet. För att vända den negativa utvecklingen i skolan avser 
regeringen att ge stöd till lärares fortbildning. Syftet med 



fortbildningen är att stärka lärares kompetens för att därigenom öka 
elevers måluppfyllelse. Fokus skall ligga på att förstärka lärares 
ämnesteoretiska och ämnesdidaktiska kompetens, men också annan 
relevant fortbildning som främjar elevernas måluppfyllelse.  
Satsningen omfattar lärare som undervisar i förskoleklassen, 
grundskolan, den obligatoriska särskolan, specialskolan, 
sameskolan, gymnasieskolan, gymnasiesärskolan, kommunal 
vuxenutbildning och vuxenutbildning för utvecklingsstörda. 
Satsningen omfattar det offentliga skolväsendet, enskilda 
verksamheter och fristående skolor.  
Läraren måste vara anställd hos en skolhuvudman och ha en 
lärarexamen.  
Lärare ska ges möjlighet att delta i kvalificerad fortbildning. Under 
den tid som lärare är tjänstlediga för studier erhåller man 80 procent 
av sin lön. Staten står för 70 procent och huvudmannen 30 procent 
av den lön som läraren får under tjänstledigheten. Detta gäller 
oavsett om läraren deltar i sådan utbildning som universitet och 
högskolor genomför på uppdrag av Skolverket eller om läraren 
deltar i reguljär utbildning vid något lärosäte. 
- - - - 
AU 2007-06-13 § 87 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  besluta om godkännande av Lärarlyftet i Vilhelmina Kommun, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att redogöra för om 
finansieringsresurser finns i respektive verksamhet. 
- - - - 
KUN 2007-06-21: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar KU-nämnden om ärendet 
och meddelar att Vilhelmina är en av de kommuner som valts ut för 
att få möjligheten att redan till hösten kunna starta upp Lärarlyftet 
men att de  

- - -forts- - -  
 
 
 

KUN § 159 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
ekonomiska ramarna för Vilhelmina blir kända först i augusti. KU-
nämnden överväger arbetsutskottets beslut med anledning av den 



åtgärdsplan som presenterats tidigare men nämnden ser positivt på 
satsningen. 
 
KUN 2007-06-21 § 79 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  ärendet tas till arbetsutskottet i augusti. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
att Vilhelmina kommun ännu ej fått ta del av de ekonomiska ramar 
som är gällande under hösten -07. Behoven är inventerade och 
prioriteringsordning finns. 
 
AU 2007-08-20 § 111 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  så snart ske kan informera KU-nämnden i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar och redogör enligt tidigare uppdrag att 
finansieringsresurser finns i verksamheterna för att klara lärares 
fortbildning inom lärarlyftet. Beslut är tagna om godkännande för 6 
stycken lärare att under hösten -07 starta upp fortbildning inom 
lärarlyftet. 
 
KUN 2007-09-11 § 97 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 159 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 



Förvaltningschefen föredrar och redovisar dels en kostnadskalkyl 
och dels frågor som uppstått angående ferielönsersättning och annan 
kompensation för lärare som fortbildar sig inom lärarlyftet. Efter 
rekvirerade medel så uppstår en överskjutande kostnad som KU-
nämnden måste ta hänsyn till och besluta om. 
Under 2007 så klaras den budget som finns utifrån tidigare beslut. 
 
AU 2007-10-09 § 144 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottet i 
november presentera ett underlag för en övergripande 
behovsinventering 5 år framåt för vilka lärarkategorier som skall 
prioriteras inom lärarlyftet, 
 
att  hänskjuta beslutet om de överskjutande kostnaderna till KU-
nämnden och att uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet 
vidare till KU-nämnden den 30 oktober. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och visar på skillnader i 
kostnadsberäkningar utifrån vilka beslut som tas av KU-nämnden 
om förutsättningarna för lärare som läser inom lärarlyftet. 
KU-nämnden tar del av informationen och förutsättningarna för de 
olika kostnadsberäkningarna. 
 
KUN 2007-10-30 § 125 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  avvakta med beslut om överskjutande kostnader tills en 
övergripande behovsinventering för vilka lärarkategorier som skall 
prioriteras på sikt är presenterad. 

- - -forts- - - - - - - 
 
 
 

KUN § 159 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 



Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen föredrar och redogör för den hittillsvarande 
utredningen. I samråd med verksamhetsansvariga så visar det sig att 
en prioritering på lång sikt för de olika lärarkategorierna ej är möjlig 
utifrån att vara ett beslutande underlag för framtida satsningar på 
vidareutbildning. Arbetsutskottet tar del av informationen och 
diskuterar vidare omkring alternativ 1, 2, 3 och de skillnader som 
finns i kostnadsberäkningarna. 
 
AU 2007-11-20 § 178 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden att alternativ 1 erbjuds de lärare som vill 
fortbilda sig inom lärarlyftet och som innebär; 80% lön på 
studiedelen under hela året. Ersättning för litteratur, resor och 
boende i samband med studiesammandrag, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att upprätta utkast till policy 
dokument att gälla för fortbildning av lärare enligt Lärarlyftet i 
Vilhelmina Kommun. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar upprättat utkast till policy för lärarlyftet 
i Vilhelmina. 
 
KUN 2007-12-11 § 159 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa upprättat förslag till policy och riktlinjer för 
fortbildning inom Lärarlyftet i Vilhelmina kommun med de 
förutsättningar som där anges.  
____ 

Gymnasieintagningen Vindeln 
Kommunstyrelsen (f.k.) 
Lena Oscarsson 
SYV Gy 
SYV Gru 

KUN § 160 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
KUN 2005-11-10: 
Ordförande föredrar ärendet och lämnar information om genomförd 



träff i intagningsgruppen, i Lycksele 1 november, där frågan om 
samverkans-avtalet och fortsatt samverkan i nuvarande konstellation 
väckts. 
 
KUN 2005-11-10 § 136 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  konstatera att överläggning i enlighet med andra att-satsen i KU-
nämndens beslut 2005-05-24 har genomförts. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-04-12: 
Ordföranden och förvaltningschefen föredrar utredning och rapport 
avse-ende gymnasieöversyn i Västerbottens län, vilken initierats, 
genomförts och upprättats av kommunförbundet Västerbotten. 
Rapporten har legat till grund för gemensam seminariedag i 
Lycksele angående gymnasieskolornas fram-tid.  
 
AU 2006-04-12 § 57 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att muntligt föredra utarbetad 
rapport vid nämndens sammanträde 2006-05-23, 
 
att  efterhöra med oppositionsrådet Gunnar Hörnlund om dennes 
möjlighet att i egenskap som ledamot i styrgruppen i kultur- och 
utbildningsdele-gationen i kommunförbundet Västerbotten kunna 
närvara vid nämndens sammanträde 23/5. 
- - - - 

---forts--- 
 

 
 
KUN § 160 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
KUN 2006-05-23: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Rapporten föredras och 
information lämnats om de uppdrag som givits, mot bakgrunden av 
rapporten, att genomföra utredning av olika utvecklingsstrategier för 
länets gymnasie- 



 skolor. Kommunförbundet Västerbottens styrelse rekommenderar 
att  
ansvariga nämnder i länets kommuner fattar beslut  
 
att godkänna Genomförandeplan med direktiv för fortsatt 
gymnasiesamverkan från 2006 i Västerbottens län, 
 
att ställa personella resurser till förfogande så att arbetet kan 
fullföljas inom tidplanen. 
 
KUN 2006-05-23 § 51 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna Genomförandeplan med direktiv för fortsatt 
gymnasiesamverkan från 2006 i Västerbottens län, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottets 
sammanträde i juni utreda möjligheterna att ställa personella 
resurser till förfogande för förestående utredningsarbete.  
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-08-08: 
Eftersom personalomsättningen har skett i förvaltningskansliet 
föreslår t f förvaltningschef Roland Bång att ärendet återgår till 
kommunförbundet och  att de får utse en ny utredare. 
 
AU 2006-08-08 § 84 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till Roland Bång att kontakta Kommunförbundet 
Västerbotten i ärendet. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
 
 
KUN § 160 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
2006-09-05 
Till ny utredare har utsetts Jan Midlert , Skellefteå.  
T f förvaltningschef Roland Bång och Rektor Lena Oscarsson sitter 



i gruppen. 
T f förvaltningschef Roland Bång är Vilhelmina kommuns 
representant. 
 
KUN 2006-09-05 § 84 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR  
 
att notera informationen. 
- - - -  
 
Arbetsutskottet 2007-01-19 
Styrelsen för kommunförbundet i Västerbotten beslutade våren 2005 
att tillsätta en gymnasieutredning i Västerbottens län. Ett av 
uppdragen var utredningen om ett gemensamt intagningskansli i 
länet. Utredningen bedömer att länet, i en framtid och utifrån 
rådande förutsättningar, bäst gagnas av en samordnad verksamhet. 
Därför rekommenderar styrelsen för Kommunförbundet i 
Västerbotten länets kommuner att anta föreliggande 
utredningsrapport och fatta beslut om detta senast den 31 januari 
2007. Därefter skall beslutet snarast meddelas till 
kommunförbundets kansli. 
 
AU 2007-01-19 § 3 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  anta föreliggande utredningsrapport, 
 
att  hos KU-nämnden hemställa om godkännande i efterhand. 
- - - - 
KUN 2007-02-27 § 2 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna arbetsutskottets beslut och anta föreliggande 
utredningsrapport. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 160 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 



De 15 kommunerna i Västerbottens län har beslutat att samverka 
kring gymnasieutbildningar och upprättat ett utkast till avtal. 
Målsättningen är att stärka och utveckla Västerbottens län till en 
attraktiv gymnasieregion. Avtalet har föregåtts av en 
gymnasieutredning som Kommunförbundet Västerbotten ansvarat 
för. I samband med att detta avtal tecknas upphör nuvarande avtal 
parterna emellan. 
 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Ett nytt utkast till avtal har inkommit efter kallelsens utskick till 
arbetsutskottet. 
 
AU 2007-08-20 § 134 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera att ett utkast inkommit, 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att kalla till träff med presidiet 
och rektor Malgomajskolan för en genomgång av upprättat avtal. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om den träff som 
genomfördes den 10 september. Rektor Lena Oscarsson närvarar 
och ger sin reflektion över det utkast till avtal som upprättats.  
 
KUN 2007-09-11 § 112 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att återkomma med färdigt 
utkast till avtal. 
- - - - 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 160 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 



Vice ordförande Viveka Abramsson informerar om träff med 
Utbildnings- och kulturdelegationen om hur den fortsatta 
gymnasiesamverkan i länet ska hanteras och om den 
rekommendation som mötet lämnar ifrån sig till kommunerna i 
Västerbottens län. En av rekommendationerna är tillskapandet av en 
interimsstyrelse. 
Förvaltningschefen föredrar om den information som Vilhelmina 
Kommun tagit del av om att det ej finns personal vid 
intagningskontoret i Lycksele trots att det gemensamma 
intagningskansliet i Vindeln ej är i funktion. Ingen formell 
information har gått ut om detta till Vilhelmina Kommun och 
konsekvenser av detta är bland annat att information ej gått ut till 
elever inför höstterminsstarten som förut. Det har ej heller kallats 
till samverkansträffar inom intagningsområdet den senaste tiden. 
Fakturering har dock skett som vanligt. 
Arbetsutskottet konstaterar under överläggningarna att rubriken i 
detta ärende kan vara missledande och föreslår rubrikändring. 
 
AU 2007-10-09 § 145 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  ändra rubriken i ärendet till Gymnasiesamverkan i Västerbottens 
län, gemensamt intagningskansli m.m. 
 
AU 2007-10-09 § 145 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschef och rektor Malgomajskolan att se 
över det befintliga samverkansavtalet för att eventuellt prolongeras 
för 2008/2009, 
 
att  föreslå ordförande Jonny Kärkkäinen till KU-nämndens 
representant, och vice ordf. Viveka Abramsson som ersättare, i den 
interimsstyrelse som Utbildnings- och kulturdelegationen ger 
rekommendation om, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 160 Dnr 04/KUN105 612  



Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att föra diskussioner med 
Lycksele Kommun angående intagningskontoret. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar om de diskussioner som förts med 
Lycksele kommun med anledning av den information som sagt att 
det ej finns personal vid intagningskontoret. Lycksele kommun har 
handlat i tron att det nya intagningskontorets etablering skulle ske 
snabbare än nu är fallet och därmed har personalen lovats gå till 
annat jobb. Överenskommelse har skett om fortsatt administration 
från Lycksele kommun tills vidare. 
Förvaltningschefen informerar också om översynen av avtalet som 
föreslås prolongeras från 1/9 2007 till och med 30/6 2008 i avvaktan 
på ett samverkansövergripande avtal. 
 
KUN 2007-10-30 § 126 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  utse ordförande Jonny Kärkkäinen till KU-nämndens 
representant, och vice ordf. Viveka Abramsson som ersättare, i den 
interimsstyrelse som Utbildnings- och kulturdelegationen ger 
rekommendation om. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Kommunförbundet Västerbotten inkom med skrivelse, 2007-11-08, 
angående beslut om att utse Utbildnings- och kulturdelegationen till 
beslutsorgan för fortsatt gymnasiesamverkan i länet. Beslutet 
innebär att tidigare beslut i KU-nämnden måste upphävas. 
Förvaltningschefen föredrar och tecknar en bild över problematiken 
med det nya förslaget till samverkansavtal. Detta skall vidare 
diskuteras den 22 och 23 november mellan kommunerna. 
 
AU 2007-11-20 § 179 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att bereda ärendet vidare och 
informera om diskussionerna från den 22-23 november, 

- - -forts- - - 
 
 



 
KUN § 160 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
att  föreslå KU-nämnden om ett upphävande av tidigare beslut att 
utse ordförande Jonny Kärkkäinen till KU-nämndens representant, 
och vice ordf. Viveka Abramsson som ersättare, i den 
interimsstyrelse som Utbildnings- och kulturdelegationen givit 
rekommendation om. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen, ordförande och vice ordförande föredrar 
ärendet och informerar om ärendets hantering, dels i den 
skolchefsgrupp som haft beredningsansvar i frågan, dels i kultur- 
och utbildningsdelegationen inom Kommunförbundet Västerbotten. 
Nämnden konstaterar efter föredragningar att ett slutligt utkast till 
avtal om gymnasiesamverkan i Västerbottens län finns upprättat. 
Nämnden konstaterar vidare att avtalet i princip innehåller två delar; 
ett grundavtal som omfattar fritt sök för eleverna till samtliga 
nationella program och nationella inriktningar, samt det 
specialutformade Livsmedelsprogrammet i Umeå, i Västerbottens 
län, samt ett tilläggsavtal som innebär fritt sök för eleverna till 
samtliga program och inriktningar, även specialutformade program 
och lokala inriktningar.  
 
Västerbottens läns skolhuvudmän har rekommenderats av 
Kommun-förbundet Västerbotten att pröva avtalet. 
 
KUN 2007-12-11 § 160 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  upphäva tidigare beslut att utse ordförande Jonny Kärkkäinen 
till KU-nämndens representant, och vice ordf. Viveka Abramsson 
som ersättare, i den interimsstyrelse som Utbildnings- och 
kulturdelegationen givit rekommendation om,  
 
att  ställa sig bakom och godkänna upprättat grundavtal för 
gymnasie-samverkan i Västerbottens län, 
 
att  ej ställa sig bakom och godkänna upprättat tilläggsavtal för 
gymnasiesamverkan i Västerbottens län, 

---forts--- 



 
 
 
 
KUN § 160 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan i Västerbottens län, gemensamt 
intagningskansli mm. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över nu gällande regler 
för beviljandet av inackorderingsbidrag och att detta redovisas vid 
KU-nämnden sammanträde den 14/1 2008 som ett eget ärende. 
____ 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Roland B 
 
 
 

KUN § 161      Dnr 07/KUN130 625 
Gemensam Skolpsykolog Vilhelmina. Åsele, Dorotea 
 
Vice ordförande Viveka Abramsson väcker med anledning av 
kommun-fullmäktiges beslut om budget för år 2008 frågan om 
behovet av en gemensam tjänst som skolpsykolog inom ram för 
trekommunsamarbetet Åsele-Vilhelmina-Dorotea. Det föreslås att 
överläggningar upptas med Dorotea och Åsele vad gäller 
möjligheten att anställa en skolpsykolog i området. 
 
KUN 2007-10-30 § 146 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att genomföra överläggningar på 
tjänstemannanivå med grannkommunerna Åsele och Dorotea vad 
gäller möjligheten att anställa en skolpsykolog i området. 
 
att  ärendet återupptas vid sammanträde i kultur- och 
utbildningsnämndens arbetsutskott den 20/11. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och redovisar den 
hittillsvarande beredningen. 
 



AU 2007-11-20 § 180 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att bereda ärendet vidare och 
återkomma med information till KU-nämnden den 11 december. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och lämnar information om 
genomförd beredning i samråd med förvaltningscheferna i Dorotea 
respektive Åsele  

 kommuner. Förvaltningscheferna delar synen om det såväl 
nödvändiga som  
positiva med en gemensam skolpsykolog inom region Södra 
Lappland. 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 161      Dnr 07/KUN130 625 
Gemensam Skolpsykolog Vilhelmina. Åsele, Dorotea 
 
Förvaltningscheferna är överens om att Vilhelmina som 
stationeringsort för en eventuellt inrättad skolpsykologtjänst är att 
föredra, inte minst ur ett praktiskt perspektiv.   
 
KUN 2007-12-11 § 161 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  hos kommunstyrelsens arbetsutskott anhålla om möjligheten till 
inrättandet av en ny tjänst som skolpsykolog inom KU-
förvaltningen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att, under förutsättningen av 
erforderliga beslut, med stöd i delegation förhandla med Åsele och 
Dorotea kommuner om praktiska förutsättningar för tjänstens 
inrättande samt därefter igångsätta rekryteringsprocess, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att utarbeta förslag till avtal för 
köp av psykologtjänst inom föreslaget samarbete. 



____ 
Saxnäs skola 
Conny Hellsten 
Hans-Olov Ericsson 
Heidi Thörnberg 
 

KUN § 162  Dnr 07/KUN131 611 
Simundervisning vid Saxnäs skola. 
 
Skrivelse har inkommit, 2007-11-06, från dels Lärarna vid Saxnäs 
skola och dels rektor för Saxnäs skola med anledning av att 
simhallen vid Saxnäsgården är stängd för reparation. Med de nya 
kraven på simkunnighet från skolverket så finns risken att eleverna 
ej uppnår de nya kraven. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om de tankar 
och idéer som ligger till grund för ärendets initiering. 
 
AU 2007-11-20 § 181 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om vidare beredning av 
ärendet och undersöka möjligheterna att erbjuda elever frivillig 
simundervisning. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om kontakterna 
som tagits med Skolverket samt med simhallsföreståndaren. 
Nämnden konstaterar efter föredragning att föreslagen simträning är 
möjlig under förutsättning, dels av att det helt och hållet sker på 
frivillig bas, dels genomförs i samråd och samplanering med 
simhallsföreståndaren. 
 
KUN 2007-12-11 § 162 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna genomförandet av s.k. frivilliga badresor för eleverna 
vid Saxnäs skola under förutsättning att samplanering med 
simhallsförestånd-aren sker. 
____ 



Förskolan Tranan 
Rektor Förskola 
Jonas Karlsson 

 
 
KUN § 163 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
Föreståndaren för förskolan Tranan i Nästansjö, Ann-Marie 
Granewald, anhåller i skrivelse till KU-nämnden 2006-03-06 om att 
personalstyrkan utökas med två heltidstjänster för att klara den 
situation som beskrivs, med hög arbetsbelastning, många små barn 
samt särskilda omständigheter. 
 
AU 2006-03-07 § 42 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  av rektor förskola infordra underlag avseende beläggning och 
barnens vistelsetider vid Tranan till nämndens sammanträde 14 
mars. 
- - - - 
KUN 2006-03-14: 
Rektor Ewa Kämpe närvarar under ärendepunkten som 
föredragande och redovisa närvarostatistik samt bemanning i 
förskolan Tranan. 
 
Det statsbidrag som förskoleverksamheten erhåller som intäkt är för 
2006  
c a 370 kkr högre än budgeterat. Vidare genomförs från 06 07 01 en 
in-dragning av familjedaghemsverksamheten i Klimpfjäll. Rektor 
Förskola föreslår att det ur dessa medel anslås resurs för 
personalförstärkning. 
 
KUN 2006-03-14 § 32 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  bevilja förskolan Tranan anslag för personalförstärkning med 
motsvar-ande resurs för 0,5 tjänst ekonomibiträde för perioden fram 
till och med 31/8, 
 
att  ärendet skall prövas på nytt i samband med hantering av 
delårsbokslut.  



- - - - 
Arbetsutskottet 2006-09-19: 
En ny framställan har inkommit från förskolan Tranan i Nästansjö 
2006-09-18 i vilken den aktuella situationen beskrivs, med ett högre 
antal barn än tidigare samt därutöver barn med särskilda 
förutsättningar bl.a. annan  

---forts--- kosthållning. 
 
 
 
KUN § 163 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
AU 2006-09-19 § 113 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att i samråd med rektor förskola 
bereda ärendet ytterligare till nämndens oktobersammanträde, 
 
att  godkänna resursförstärkningen fram till och med den 10/10. 
- - - - 
KUN 2006-10-10: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det besök i 
förskolan som genomfördes under vecka 40. Nämnden konstaterar 
efter föredragning att den arbetsmiljö som råder vid förskolan till 
följd av det stora antalet små barn är långt ifrån tillfredsställande.  
 
Nämnden konstaterar vidare att den situation vad gäller 
kosthållningen som uppstått till följd av särskilda behov är av den 
karaktär att åtgärder måste vidtagas för att inte risk för allvarliga 
sjukdomstillstånd ska uppstå.  
Emellertid konstaterar nämnden att det resultat som nämnden 
prognostiserar för år 2006 ej ger utrymme för ytterligare 
kostnadsökning utöver ram. KU-nämnden menar att ärendets 
karaktär förutsätter en fortsatt omfattande beredning för att i 
möjligaste mån undvika fortsatt negativ utveckling av 
arbetsmiljösituationen. 
 
KUN 2006-10-10 § 89 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna resursförstärkning med motsvarande 0,68 



ekonomibiträde, 
 
att  avslå framställan om ytterligare två tjänster förskollärare, 
 
att  uppdra till rektor förskola att av arbetsmiljöskäl noga överväga 
ytterligare placeringar vid aktuell förskola, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen och rektor förskola att bereda 
ärendet vidare vid genomlysning av budget för år 2007. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 163 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
Arbetsutskottet 2006-11-14: 
Ordförande föredrar ärendet och informerar om ärendets hantering 
efter överläggning mellan förvaltningsledningen, rektor förskola och 
KU-nämndens presidium 2006-10-17. Vid överläggningen 
redogjorde rektor förskola för resultatet av den fortsatta beredningen 
av ärendet. Kommunfullmäktiges beslut i början av år 2006 att 
bevilja förskolan tilläggsanslag med 500 kkr för mötande av 
efterfrågan på platser, riktades mot familjedaghemsverksamheten. I 
juli lades familjedaghemsverksam-heten i Klimpfjäll ned och 
dagbarnvårdarna kunde överflyttas till förskolan Rävlyan i Saxnäs, 
inom ram för egen organisation och budget. Till följd härav kunde 
resurs motsvarande 1,5 tjänst inbesparas för att möta prognos-
tiserade underskott i andra verksamheter inom förskolan.  
 
Rektor förskola föreslog vid presidieöverläggning att den kvarhållna 
resurs-en om 1,5 tjänst, inom tilldelad ram för 
dagbarnvårdarverksamheten, må nyttjas för tillfällig 
resursförstärkning vid förskolan Norrskenet 0,5 tjänst och vid 
förskolan Tranan 1,0 tjänst. 
 
KUN presidium beslutade att godkänna denna temporära 
resursförstärk-ning, vilken ryms inom anslagen ram för 
familjedaghemsverksamhetens budget. Därtill beslutades att en del 
ur den resursförstärkning till förskolan med 700 kkr under år 2007, 
vilken fullmäktige beslutade om i juni för att möta ytterligare 
efterfrågeökning, ska användas för att förlänga det tillfälliga stödet, 



dock längst till och med den sista februari 2007.  
 
Förvaltningschef och rektor förskola har överlagt med SKAF i 
ärendet och därefter gått ut med underlag för rekrytering av personal 
för den tid som resursförstärkningen omspänner. Med hänvisning 
till att medelsanvisningen sker ur familjedaghemsverksamhetens 
budget har rekrytering av barn-skötare skett.  
 
AU 2006-11-14 § 122 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR  
 
att  notera informationen. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 163 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Med anledning av tidigare beslut om förstärkning fram till sista 
februari 2007 så föredrar rektor förskola, Ewa Kämpe, i ärendet och 
informerar om rådande situation och hur planeringen ser ut framåt 
för att möta upp de behov som kvarstår. Rektor förskola föreslår en 
resursförstärkning fram till 30 juni 2007 motsvarande 0,50 tjänst 
istället för den tillfälliga resursförstärkningen motsvarande 1,0 tjänst 
till sista februari enligt tidigare beslut. För att klara denna 
resursförstärkning inom budgetram så föreslår rektor förskola en 
omfördelning av pengar inom den egna verksamheten. 
 
AU 2007-02-08 § 37 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  godkänna resursförstärkning till förskolan Tranan med 
motsvarande 0,50 tjänst, dock längst till och med 30 juni 2007. 
- - - - 
KUN 2007-02-27 § 17 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
- - - - 



Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Framställan har inkommit 2007-08-14 om fortsatt utökning av 
personalstyrkan vid förskolan Tranan i Nästansjö. Rektor förskola 
Ewa Kämpe informerar om att det eventuellt finns ekonomiska 
förutsättningar inom den ram som finns för 2007 års budget. 
 
AU 2007-08-20 § 117 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  bevilja framställan om utökning av personalstyrkan vid 
förskolan Tranan i Nästansjö med en heltidstjänst, dock längst till 
2007-12-31, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 163 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över regler och 
gränsdragningar mellan vad som kan ska vara en personell 
pedagogisk resurs eller en personell medicinsk resurs, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över de ekonomiska 
förutsättningar som finns för att klara utökningen av 
personalstyrkan vid förskolan Tranan i Nästansjö inom befintlig ram 
för 2007. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. KU-nämnden konstaterar efter 
föredragning att anfört behov ligger utanför den ekonomiska ram 
som verksamheten förfogar över. 
KU-nämnden konstaterar vidare att i föreliggande arbete med 
delårsrapport per den 31 augusti tas hänsyn till de justeringar som 
dessa framställningar medför för helårsprognosen. 
 
KUN 2007-09-11 § 99 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning, 
 
att  avvakta med hemställan om eventuellt tilläggsanslag för aktuell 



framställan till KU-nämndens sammanträde i oktober då fullständig 
delårsrapport finns tillgänglig. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Ordförande föredrar i ärendet och informerar om att KU-nämnden ej 
klarar finansieringen av utökningen av personalstyrkan. 
Arbetsutskottet konstaterar att de kostnader som uppstått ingår i det 
totala underskottet och således också i den hemställan som görs till 
kommunstyrelsen om tilläggsanslag. 
 
AU 2007-10-09 § 148 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 

- - -forts- - - att  notera informationen. 
 
 
 

KUN § 163 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Framställan har inkommit om fortsatt utökning av personalstyrkan 
vid förskolan Tranan i Nästansjö. 
 
AU 2007-11-20 § 182 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  bevilja framställan om utökning av personalstyrkan vid 
förskolan Tranan i Nästansjö med en heltidstjänst under perioden 
2008-01-07 till och med 2008-06-13. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 163 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 
 

 
 
 
 



 
KUN § 164 Dnr 07/KUN107 133 
Flyktingmottagning – Konsekvenser i skolorganisationen 
 
Under juli månad så började Migrationsverket att placera ut 
kvotflyktingar och Vilhelmina fick ta del av denna utplacering. I 
dagsläget så är det ca 5 barn i förskoleålder, 7 barn i skolålder upp 
till år 9 och 4 personer som är i åldern 17-19 år, alltså möjliga 
gymnasieelever. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Grundskolan annonserar för närvarande efter en lärare i 
förberedelseklass för de barn som kan vara aktuella att börja skolan. 
 
AU 2007-08-20 § 136 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att återkomma med mer 
information i ärendet till KU-nämnden i september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar om de behov i verksamheterna som 
uppstått i samband med flyktingmottagningen. Överläggning har 
skett mellan KU-förvaltningen och socialförvaltningen i ärendet och 
man är överens om den hanteringsordning som skall gälla. 
 
KUN 2007-09-11 § 114 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen informerar om nya behov i verksamheterna som 
uppstått i samband med flyktingmottagningen och menar att det är 
av stor vikt att Vilhelmina Kommun klarar uppdraget med så hög 
kvalitet som möjligt. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 164 Dnr 07/KUN107 133 



Flyktingmottagning – Konsekvenser i skolorganisationen 
 
För att undvika diskussioner om de kostnader som uppstår så skall 
dessa läggas i en särskild kontosträng för att sedan fördelas. Det är 
då viktigt att tolkningarna av de diskussioner som förts är lika inom 
de olika förvaltningarna. 
 
AU 2007-10-09 § 165 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera informationen, 
 
att  begära skyndsam överläggning med socialnämnden och 
kommunstyrelsen i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
socialnämndens beslut att uppdra till socialchefen att sammankalla 
berörda tjänstemän från social- respektive kultur- och 
utbildningsförvaltningen för klarläggandet av hur verksamhetsfrågor 
ska hanteras. Denna träff ska ske den 7 november. 
 
Förvaltningschefen föredrar vidare den första, mycket övergripande, 
konsekvensberedningen vad gäller konsekvenser av ett mottagande 
av asylflyktingar. Nämnden konstaterar mot bakgrund av en första, 
mycket övergripande, konsekvensutredning att en differens kan 
komma att uppstå mellan kostnaderna för effekterna i förskole- och 
skolorganisationerna och den intäkt i form av statsbidrag som 
tillfaller kommunen. Nämnden konstaterar dock att konsekvenserna 
ännu är svåröverblickbara med tanke på den tid som stått till 
förfogande för beredning av ärendet. 
   
KUN 2007-10-30 § 138 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 164 Dnr 07/KUN107 133 
Flyktingmottagning – Konsekvenser i skolorganisationen 



 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om den fortlöpande 
hantering som skett med bland annat överläggningar på 
tjänstemannanivå med socialförvaltningen och den politiska 
överläggningen i kommunstyrelsens arbetsutskott. 
 
AU 2007-11-20 § 185 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de pågående 
processerna, dels kring mottagandet av asylflyktingar, dels kring 
den egna kommunala flyktingmottagningen. 
 
KUN 2007-12-11 § 164 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
____ 

Britt Nording 
 
 
 
 

KUN § 165 Dnr 07/KUN132 805 
Ny stödordning för SISU fr o m 2007 
 
Förvaltningsassistent Britt Nording inkommer, 2007-11-12, med 
förslag till ny stödordning för SISU Idrottsutbildarna fr o m 2007. 
Bakgrunden är att Fortbildningsförbundet (FBF) inte anser att SISU 
uppfyller kraven för medlemskap i FBF och rekommenderar därmed 
att SISU inte längre kommer i fråga för de bidrag på regional och 
lokal nivå som fördelas till studieförbund, vilkas 
folkbildningsverksamhet är statsanslagsberättigade enligt 
folkbildningsförordningen. 
Britt ger följande förslagsrekommendation till arbetsutskottet att 
besluta om; 
Att godkänna att bidraget till SISU för 2007 – totalt 6~128 kronor – 
utbetalas med hänvisning till den sena beslutsprocessen om SISU:s 
förändrade ställning. 



Britt ger följande förslagsrekommendation till KU-nämnden att 
besluta om; 
Att inte bevilja bidrag till SISU ur folkbildningsanslaget från och 
med 2008 med hänvisning till kommunens regelverk och den ringa 
folkbildningsverksamhet som SISU haft i Vilhelmina, 
Att meddela SISU att kommunen ser mycket positivt på arbetet med 
ledarutbildning och värderingsfrågor inom idrottsrörelsen – och att 
kommunala medel redan nu finns att söka för idrottsföreningar till 
Ledarutbildning och Lokala ledarkurser, 
Att inhämta mer information från SISU om hur deras arbete med 
bland annat att utbilda ledare för idrottens behov kommer att 
organiseras framöver med hänvisning till statens riktlinjer för den 
nya stödordningen, 
Att omföra medel – motsvarande tidigare bidrag till SISU max 
10~000 kronor – i budget 2008 från konto 222, Stöd till 
studieförbund, till konto 211, Föreningsbidrag. 
 
AU 2007-11-20 § 187 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  godkänna att bidraget till SISU för 2007 – totalt 6~128 kronor – 
utbetalas med hänvisning till den sena beslutsprocessen om SISU:s 
förändrade ställning. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 165 Dnr 07/KUN132 805 
Ny stödordning för SISU fr o m 2007 
 
AU 2007-11-20 § 187 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  inte bevilja bidrag till SISU ur folkbildningsanslaget från och 
med 2008 med hänvisning till kommunens regelverk och den ringa 
folkbildningsverksamhet som SISU haft i Vilhelmina, 
 
att  meddela SISU att kommunen ser mycket positivt på arbetet med 
ledarutbildning och värderingsfrågor inom idrottsrörelsen – och att 
kommunala medel redan nu finns att söka för idrottsföreningar till 
Ledarutbildning och Lokala ledarkurser, 
 



att  inhämta mer information från SISU om hur deras arbete med 
bland annat att utbilda ledare för idrottens behov kommer att 
organiseras framöver med hänvisning till statens riktlinjer för den 
nya stödordningen, 
 
att  omföra medel – motsvarande tidigare bidrag till SISU max 
10~000 kronor – i budget 2008 från konto 222, Stöd till 
studieförbund, till konto 211, Föreningsbidrag. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 165 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 

Lars Gavelin 
 
 
 
 

KUN § 166 Dnr 07/KUN138 619 
Dyslexiutbildningen i Vilhelmina 
 
Förfrågan ställd till KU-nämnden har inkommit, 2007-11-12, om 
dyslexiutbildningen i Vilhelmina. 
 
AU 2007-11-20 § 188 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen om en vidare beredning av 
ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomfört 
uppdrag. Nämnden konstaterar efter föredragning att anledningen 
till att dyslexi-utbildningen ej körs under höstterminen står att finna 
i det regelsystem som finns för beviljandet av bidrag under 
studierna. De intresserade kunderna har ej beviljats bidrag för dessa 
studier varför underlaget till kursen varit allt för litet. 
 
KUN 2007-12-11 § 166 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 



 
att  ärendet läggs till handlingarna. 
____ 

Christer Staaf 
 
 
 
 

KUN § 167 Dnr  
Inbjudan till Politikerkonferens 17-18 januari 2008 
 
Centrum för skolledarutveckling genomför nu sin 8:e konferens för 
skolpolitiker i de fyra nordligaste länen på temat Nationell styrning 
och kommunalt ansvar – bra för skolan?. Programinnehållet skall 
behandla samspelet mellan nationell och lokal styrning av skolan. 
 
AU 2007-11-20 § 189 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden i 
december. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 167 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ordförande och vice ordförande ska anmälas till aktuell 
konferens, 
 
att  uppdra till kansliet att ombesörja anmälan. 
____ 

Rektor Förskola 
Jonas Karlsson 
 
 
 

KUN § 168       Dnr 07/KUN120 712 
Öppen förskola 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om att tillföra medel för öppen förskola 



med 300 kkr. 
 
AU 2007-10-09 § 161 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen genomföra överläggningar i 
ärendet med socialförvaltningen och behandlingen av en 
familjecentral. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den 
genomförda överläggningen. Annons har gått ut om sökning av 
personal till en öppen förskola och lokaler har setts över för 
verksamheten. 
 
AU 2007-11-20 § 193 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om hur 
förskole-verksamheten hanterat processen med att igångsätta 
verksamheten i början av år 2008. Rekrytering av personal är 
genomförd och möjligheterna till förhyrning av lokal i Pingstkyrkan 
undersöks för närvarande. Förhandling pågår med 
Pingstförsamlingen. Nämnden konstaterar att verksamheten 
kommer igång i mitten av januari månad 2008. 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 168       Dnr 07/KUN120 712 
Öppen förskola 
 
KUN 2007-12-11 § 168 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
____ 



Roland Bång 
Lena Oscarsson 
Gunnel Höök 
Ireen Walldén 
Ulla Jonsson Grönlund 

KUN § 169 Dnr 06/KUN86 617 
Gymnasiesärskoleverksamhet vid Malgomajskolan. 
 
Gunnel Höök och Mary Eliasson från Elevcentrum vid 
Malgomajskolan samt rektor Lena Oscarsson närvarar under 
ärendepunkten och föredrar möjligheterna till att inom 
Malgomajskolans verksamhet erbjuda olika former av 
gymnasiesärskoleverksamhet. Ärendet har initierats mot bakgrund 
av det ökande antalet elever i behov av denna skolform samt en 
ökad efterfrågan på egen verksamhet. 
 
Från skolans håll påpekas såväl möjligheter som problem med att 
kunna erbjuda föräldrar och elever en särskoleverksamhet med god 
kvalitet.  
 
AU 2006-06-13 § 77 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att i kommunledningsgruppen 
lyfta frågan om en fördjupad utredning syftande till klargörande av 
förutsättningarna för en inkluderad gymnasiesärskoleverksamhet 
med god kvalitet i Vilhelmina kommun. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-08-08: 
T.f. förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och lämnar 
information om hanteringen i ledningsgruppen. Kommunens 
ledningsgrupp har uttryck en positiv inställning till genomförandet 
av en konsekvensutredning.  
 
AU 2006-08-08 § 86 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att efter förankring i KUN 
ledningsgrupp konstituera en arbetsgrupp för genomförandet av en 
konsekvensutredning. 
- - - - 



- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 169 Dnr 06/KUN86 617 
Gymnasiesärskoleverksamhet vid Malgomajskolan. 
 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en översyn av 
gymnasiesärverksamhet i egen regi. 
 
Mot bakgrund av beslut i fullmäktige rekommenderar 
förvaltningsledningen att ett uppdrag om att verkställa fullmäktiges 
beslut formuleras av KU-nämnden. 
 
AU 2007-10-09 § 158 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda uppdraget att se över 
gymnasiesärverksamhet i egen regi med nödvändig information och 
samverkan med verksamheter och fackliga organisationer, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för verksamhetsöversynen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande diskussioner har förts med Rektor 
Malgomajskolan och fackliga organisationer informerades under 
FSG den 26 oktober. 
 
KUN 2007-10-30 § 132 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 



 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen. 

- - -forts- - - - - - - 
 
 
 

KUN § 169 Dnr 06/KUN86 617 
Gymnasiesärskoleverksamhet vid Malgomajskolan. 
 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen informerar om genomförd träff med ansvariga 
för särskoleverksamheten i Grundskolan och Gymnasieskolan. 
Arbetsutskottet konstaterar efter lämnad redogörelse att för att det 
ska vara möjligt att söka gymnasiesärskolan i Vilhelmina redan till 
hösten 2008 så kommer information att delges år 9 elever nu i 
december. 
 
AU 2007-11-20 § 194 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Nämnden konstaterar efter 
föredrag-ning att det nya avtalet avseende gymnasiesamverkan i 
Västerbottens län omöjliggör en uppstart av sökbara 
gymnasiesärprogram från och med höst-terminen 2008. Avtalet 
förutsätter att samråd inom länet har skett innan beslut om 
programutbud fastställs. Med hänvisning till den sökprocess som nu 
drar igång och som ska vara klar i början av februari är det ej 
möjligt att genomföra ett sådant samråd. 
 
Förvaltningschefen rekommenderar att översynen fortsätter och att 
individ-uella lösningar för studier vid Malgomajskolan ska 
undersökas inom ram för vad skollag, förordningar och eventuella 
avtal, under förutsättning att elever och föräldrar så önskar. 
 
KUN 2007-12-11 § 169 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta översynen och att 



revidera tidplanen mot bakgrund av de redovisade 
omständigheterna. 
____ 

Roland Bång 
Rektor Förskola 
Lärarförbundet/Monika Nilsson 
SKAF/Isa Malmbo 
 

KUN § 170 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en översyn av förskole- och 
fritidsverksamheterna. 
 
Mot bakgrund av beslut i fullmäktige rekommenderar 
förvaltningsledningen att ett uppdrag om att verkställa fullmäktiges 
beslut formuleras av KU-nämnden. 
 
AU 2007-10-09 § 157 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda uppdraget att se över 
förskole- och fritidsverksamheterna med nödvändig information och 
samverkan med verksamheter och fackliga organisationer, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för verksamhetsöversynen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande samverkan har skett med verksamheten och 
fackliga organisationer informerades under FSG den 26 oktober. 
Förvaltningschefen förevisade också den processplan som ligger till 
grund för den fortsatta beredningen. 
I samband med detta så presenterades också en praktikant på KU-



förvaltningen, Stefan Strindholm, som under sin praktikperiod 
kommer att arbeta med hårddataanalys i uppdraget om översynen. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 170 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
KUN 2007-10-30 § 131 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta med uppdraget att 
se över  
förskole- och fritidsverksamheterna. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
hittillsvarande beredning. Träff har bland annat skett med personal 
vid förskolan Skogsbacken med anledning av inlämnad skrivelse 
angående arbetsmiljösituationen. Förvaltningschefen har upprättat 
utkast till svar på aktuell skrivelse. 
 
AU 2007-11-20 § 195 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  anta upprättat utkast till svar som KU-nämndens eget. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Under ärendepunkten närvarar Stefan Strindholm som föredrar den 
s.k. hårddataanalys av förskoleverksamheten han under åtta veckor 
genomfört inom ram för beviljad arbetspraktik. 
 
KUN 2007-12-11 § 170 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen och tacka för mycket väl genomfört arbete, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta översynen i 



enlighet med upprättad process- och aktivitetsplan. 
____ 

Christer Staaf 
 
 
 
 

KUN §  171 Dnr 07/KUN72 613 
Musikskola i annan regi 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en översyn av Musikskola i annan 
regi. 
 
Mot bakgrund av beslut i fullmäktige rekommenderar 
förvaltningsledningen att ett uppdrag om att verkställa fullmäktiges 
beslut formuleras av KU-nämnden. 
 
AU 2007-10-09 § 159 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda uppdraget att se över 
Musikskola i annan regi med nödvändig information och samverkan 
med verksamheter och fackliga organisationer, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för översynen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Utredningssekreteraren föredrar ärendet och informerar om den 
aktivitetsplan som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Fackliga organisationer informerades under FSG den 26 
oktober. 
 
KUN 2007-10-30 § 133 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen. 
- - - - 

---forts--- 
 
 
 
KUN §  171 Dnr 07/KUN72 613 
Musikskola i annan regi 
 
KUN 2007-12-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om pågående 
beredning av ärendet. Förvaltningsledningen räknar med att kunna 
förelägga nämnden en färdig konsekvensutredning under februari 
månad. 
 
KUN 2007-12-11 § 171 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 

Kommunstyrelsen 
Kommunfullmäktige 
 
 
 

KUN §  172 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en avveckling av Studentboendet 
Pettersbacke. 
 
Förvaltningschefen redovisar den process som pågår vad gäller 
personalavvecklingen vid Pettersbacke. 
 
AU 2007-10-09 § 160 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 



att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta processen att se 
över avvecklingen av Pettersbacke, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för uppdraget att avveckla boendet. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande diskussioner har förts med verksamheten och 
fackliga organisationer informerades under FSG den 26 oktober. 
Förvaltningschefen informerar också om de förändrade 
förutsättningar som skett i ärendet utifrån kommunstyrelsens 
arbetsutskotts behandling av Studentboendet Pettersbacke. Den 23 
oktober vid arbetsutskottets sammanträde så föreslogs 
kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att besluta om att 
kommunstyrelsen övertar blockhyresavtalet avseende Pettersbacke, 
Strandvägen 18 D, från 2008-01-01. 
 

- - -forts- - - 
 

 
 
KUN §  172 Dnr 07/KUN122 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
Boende i Pettersbacke ges samma förutsättningar som tidigare att bo 
kvar efter 2008-01-01, dock utan tillsyn. VIBO administrerar den 
fortsatta uthyrningen av lägenheterna på Pettersbacke samt att 
omfördela 700~000 kronor ur investeringsprojekt 2427, bollhall, för 
drift av Pettersbacke. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall ställa sig positiv till KS AU:s 
förslag om att kommunstyrelsen övertar blockhyresavtalet avseende 
Pettersbacke, Strandvägen 18 D, från 2008-01-01 samt att boende i 
Pettersbacke ges samma förutsättningar som tidigare att bo kvar 
efter 2008-01-01, dock utan tillsyn. VIBO administrerar den 
fortsatta uthyrningen av lägenheterna på Pettersbacke samt att 
omfördela 700.000 kronor ur investeringsprojekt 2427, bollhall, för 



drift av Pettersbacke. 
 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
bör besluta om att Pettersbackes elevboende skall hållas bemannat 
under 2008, att omfördela 1.903.000 kronor från kultur- och 
utbildningsnämndens investeringskonto för bollhall, 2427, till drift 
av Pettersbacke. 
 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Bengt Eriksson och 
Margareta Abrahamsson. 
 
KUN 2007-10-30 § 134 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 172  Dnr 07/KUN122
 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
att  ställa sig positiv till KS AU:s förslag om att kommunstyrelsen 
övertar blockhyresavtalet avseende Pettersbacke, Strandvägen 18 D, 
från 2008-01-01 samt att boende i Pettersbacke ges samma 
förutsättningar som tidigare att bo kvar efter 2008-01-01, dock utan 
tillsyn. VIBO administrerar den fortsatta uthyrningen av 
lägenheterna på Pettersbacke samt att omfördela 700.000 kronor ur 
investeringsprojekt 2427, bollhall, för drift av Pettersbacke. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 



Ordförande föredrar ärendet och informerar om beslut i fullmäktige 
2007-12-03 (kfm § 147) gällande ärendet om Pettersbacke. 
Nämnden konstaterar efter föredragning att fullmäktige beslutat 
återremittera ärendet för ytter-ligare beredning utifrån följande 
frågeställningar: 

 

- Är elevboendet fortfarande ett elevboende och skall kommunful-lmäktiges avgift 
för elevboende gälla för boende i Pettersbacke, Strandvägen 18 D? 
- Vad kostar det att lägga ut administrationen på ekonomienheten? 
- Kommer det att ske någon tillsyn vid boendet? Det har antytts i debatten att något 
är på gång. 
- Vi vill att en samlad beredning av ärendet görs. Vi anser att det inte är berett i rätt 
turordning.  
- Är medelsanvisningen vid extra kommunstyrelsesammanträdet 2007-02-03 berett 
av facknämnden (kultur- och utbildningsnämnden)? 

 
Efter överläggningar i ärendet föreslår ordförande Jonny 
Kärkkäinen för Alliansens räkning att KU-nämnden tillstyrker 
kommunstyrelsen förslag om att blockhyresavtalet med VIBO 
övertas av kommunstyrelsen samt att medel för 
avvecklingskostnader motsvarande 597 tkr i 2008 års budget 
överförs från KU-nämnden till kommunstyrelsen. 
 
Vice ordförande Viveka Abramsson yrkar för oppositionens räkning 
att KU-nämnden bör föreslå kommunstyrelsen besluta att föreslå 
kommun-fullmäktige att Pettersbackes elevboende ska hållas 
bemannat under 2008, samt att 1~903 tkr omfördelas från kultur- 
och utbildningsnämndens investeringsbudget för bollhall,  projekt 
2427, till drift av Pettersbacke. 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 172  Dnr 07/KUN122
 623 
Avveckling Pettersbacke 
 
Efter överläggning och lämnade yttranden prövar ordförande eget 
förslag mot Viveka Abramssons yrkande och finner att KU-
nämnden beslutat bifalla ordförandes förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 



godkännes: 
Den som bifaller ordförandes förslag röstar ja. Den som bifaller 
Viveka Abramssons yrkande röstar nej. Verkställd omröstning 
utfaller med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare 
utvisar.  
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla ordförandes förslag. 
 
KUN 2007-12-11 § 172 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  tillstyrka kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige att 
blockhyresavtalet med VIBO avseende Pettersbacke övertas av 
kommunstyrelsen, 
 
att  tillstyrka kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige att 
medel för avvecklingskostnader av Pettersbacke motsvarande 597 
tkr i 2008 års budget överförs från KU-nämnden till 
kommunstyrelsen. 
____ 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Kerstin Korsén, Bengt Eriksson och 
Margareta Abrahamsson. 

Nils Fredriksson (f.v.b) 
 
 
 
 

KUN § 173      Dnr  
Ledighetsansökan längre än 10 skoldagar – elever i 
grundskolan.  
 
Vårdnadshavare för elev i Grundskolans senare del ansöker om 
elevens ledighet från undervisningen tiden 080116 – 080131, 13 
skoldagar, för utlandsresa. Rektor tillstyrker ledigheten och 
rekommenderar KU-nämnden bevilja ansökan under förutsättning 
att eleven under jullovet arbetar med arbetsuppgifter som erhålls 
från undervisande lärare i respektive ämnen och redovisar dessa. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Sanja Tadic anmäler jäv och deltar ej i överläggning och beslut i 
ärendet. 
 



KUN 2007-12-11 § 173 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna ledigheten. 
____ 

Conny Olofsson 
Christer Staaf 
Jonny Kärkkäinen 
 
 

KUN § 174 Dnr  
Inbjudan till Idrottslyftet i Västerbotten, En konferens för 
kommunala tjänstemän och politiker, 29 januari 2008 
 
Handslaget, regeringen och riksdagens särskilda satsning på barn- 
och ungdomar avslutades 30 juni 2007. Under perioden 2004-2007 
har över 33 miljoner kronor utbetalats i utvecklingsstöd till 
Västerbottens idrotts-föreningar. 
Västerbottens idrottsförbund, SISU Idrottsutbildarna och 
Västerbottens Fotbollsförbund inbjuder alla kommuner till en 
länsträff där syftet är att klargöra idrottens målsättning och diskutera 
den betydelse som kommunernas idrottsföreningar har i 
Idrottslyftets genomförande 2007-2010. 
 
KUN 2007-12-11 § 174 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  KU-nämnden representeras vid konferensen av en tjänsteman 
från förvaltningen samt nämndens ordförande. 
____ 

Roland Bång 
 
 
 
 
KUN § 175  Dnr 07/KUN143 719 
Remissyttrande PM om Vårdnadsbidrag – familjepolitisk 
reform.  
 
Regeringen har inbjudit Vilhelmina kommun att inkomma med 
synpunkter på promemorian om Vårdnadsbidrag (S2007/10526/SF). 
Remissyttrandet ska vara socialdepartementet tillhanda senast den 
21 januari. Kommunstyrelsens arbetsutskott har hemställt om KU-



nämndens yttrande till dess sammanträde den 15/1. 
 
KUN 2007-12-11 § 175 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ombesörja ett utskick av 
delar av promemorian till KU-nämndens ledamöter samt 
suppleanter, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att upprätta ett utkast till ett 
nämndsyttrande till KU-nämndens sammanträde den 14/1. 
____ 
 

Roland Bång 
 
 
 
 
KUN § 176  Dnr 
Förtroendemannautredningen. 
 
Ordförande Jonny Kärkkäinen har initierat ett ärende om 
uppföljning av de beslut som fattats med anledning av 
förtroendemannautredningen i sam-band med genomförda 
kommunalpolitiska val. 
 
KUN 2007-12-11 § 176 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda och till nämndens 
arbetsutskott den 22/1 redovisa åtgärder som vidtagits med 
anledning av kommunfullmäktiges beslut i samband med 
förtroendemannautredningen. 

- - - - 
 
Roland Bång 
Jonas Karlsson 

 
 
 
KUN § 177  Dnr 
Budget 2009-2011. 
 



KUN 2007-12-11: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och presenterar de första 
bearbetningarna av de förutsättningar som fastslagits av kommun-
fullmäktige att gälla för beredning av budget år 2009. KU-nämnden 
konstaterar efter föredragning att förvaltningsledningen upprättat ett 
tjänstemammautkast till ramar på verksamhetsgrensnivå, byggda på 
konstateranden utifrån prognos för år 2007 samt kända 
förutsättningar med påverkan på budget under år 2008. 
 
KUN 2007-12-11 § 177 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ansvara för genomförandet 
av konsekvensberedningar på sektors- och verksamhetsnivå i 
förhållande till presenterade ramar, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att kalla sektorsansvariga till 
KU-nämndens sammanträde den 14/1 för en arbetsdag kring 
budgetförut-sättningar, mål och riktlinjer för planperioden 2009-
2011.  
- - - - 

Jonas Karlsson 
 
 
 
 
KUN § 178  Dnr 
Tilläggsanslag 2008 på 2007 års budget. 
 
Om särskilda skäl föreligger kan en nämnd begära att överföra 
medel mellan åren. Varje äskande skall specificeras och motiveras. 
Äskanden som avser nytillkomna objekt skall inte tas med som 
tilläggsanslag från före-gående år utan aktualiseras som särskilda 
ärenden. Äskanden om tilläggs-anslag ur föregående års verksamhet 
sammanställs av ekonomienheten och överlämnas till 
kommunfullmäktige för beslut i april.  
Nämndernas äskanden skall ha inkommit till ekonomienheten senast 
den 31 januari 2008.  
 
KUN 2007-12-11 § 178 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 



 
att  uppdra till förvaltningsledningen att begära in samt 
sammanställa eventuella äskanden om tilläggsanslag 2008 på 2007 
års budget till nämndens sammanträde den 14/1. 
- - - - 

Christer Staaf 
 
 
 
 
KUN § 179  Dnr 
Enkätsvar Sveriges Television angående aktuell kulturpolitiska 
frågor. 
 
Sveriges Television, SVT, har tillfrågat ansvarig nämnd för 
kulturfrågor om svar på en enkät angående synpunkter på aktuella 
kulturpolitiska frågor. 
 
KUN 2007-12-11 § 179 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från att besvara enkäten. 
____ 
 
 
 
 
 
KUN § 180 
Meddelanden. 
Meddelas och läggs till handlingarna. 
 
 Dnr  
Redovisning av ABM och Access, Museet. 
 

  Dnr 07/KUN140 142 
Kommunstyrelsen 2007-11-07 § 302, Stöd till inköp av 

fyrtaktsskoter. 
 
  Dnr 07/KUN15 820 
Kommunstyrelsen 2007-11-07 § 286, Ansvarsfördelning 

kommunala fritidsanläggningar. 
 



  Dnr 07/KUN57 615  
Myndigheten för kvalificerad yrkesutbildning, Utbetalningsbeslut, 

2007-10-23. 
 
  Dnr 05/KUN137 615 
Myndigheten för skolutveckling, Omfördelning av statsbidrag för 

utbildning av vuxna 2006, 2007-11-05. 
 
  Dnr 07/KUN141 615   
Projektavtal mellan Nationellt centrum för flexibelt lärande och 

Vilhelmina lärcentrum, 2007-11-26. 
   
  Dnr  
Yttrande Conny Olofsson, Medfinansiering till Gränsöverskridande 

fjällräddning, 2007-11-06. 
 
  Dnr  
Polismyndigheten i Västerbottens län, Underrättelse om beslut, 

2007-11-05. 
 
  Dnr  
Polismyndigheten i Västerbottens län, Underrättelse om beslut, 

2007-11-06. 
---forts---   

 
 
 
KUN § 180 
Meddelanden. 
 
  Dnr  
Polismyndigheten i Västerbottens län, Information och 

underrättelse, 2007-10-31. 
   
  Dnr  
Polismyndigheten i Västerbottens län, Information och 

underrättelse, 2007-11-07. 
 
  Dnr  
Polismyndigheten i Västerbottens län, Underrättelse om beslut, 

2007-10-24. 
 


